

# [釜山 → 首尔 1WAY KTX 高速列车] **8D6**N

## 群を消雪趣~ 釜山/首尔+爱宝乐园 KOREA WINTER SKI FUN~ BUSAN/SEOUL+EVERLAND







SINGAPORE 7 BUSAN

(MOB)

☑ Overnight at plane

**BUSAN** 

(-/L/-

- ☑ Songdo-Cable Car (One-way included)
- ☑ Gamcheon Culture Village
- ☑ Jagalchi Market
- ☑ BIFF Square
- ✓ International Gukje Market

**BUSAN** 

(B/L/D)

- ☑ Huinnyeoul Culture Village
- ☑ Yonggungsa Temple
- ☑ Haeundae Coastal Capsule (Subject to change to the Coastal Train during peak seasons)
- ☑ Shinsegae Spa Land

BUSAN R SEOUL **SKI RESORT** 

(B/L/D)

#### Take the high-speed (KTX) train to Seoul

- ☑ DIY Fried Kyochon Chicken Experience
- ☑ Daegwallyeong Sky Ranch (Includes Sheep Feeding & Tractor Ride)

SKI RESORT A SEOUL

(B/L/D

- ☑ Ski experience
  - Optional Ski Equipment & Ski Suits
- [Rental fee -KRW 60,000 \*Goggles and gloves not included]
- ☑ Yeoju Premium Outlet
- ☑ Strawberry Picking

SEOUL A YONGIN SEOUL D<sub>6</sub>

(B/-/D)

- ☑ Starfield Library
- ☑ Everland (Passport Ticket With Unlimited Ride)

**SEOUL** 

(B/L/-)

- **Gyeongbokgung Palace**
- Namsangol Hanok Village
- Ginseng Outlet
- ☑ Gwangjang Market
- ☑ Myeong-dong

SEOUL T SINGAPORE

(B/MOB)

- ☑ Liver Supplement Shop

\*\*\*\*

SHOPPING STOP

√ Ginseng Outlet

✓ Cosmetics Duty-Free Shop

✓ Liver Supplement Shop

## **TOURIST ATTRACTIONS:**

#### **BUSAN**

- Gamcheon Culture Village Is like a fairytale village with vibrant colors, rich artistic charm, and friendly residents. It was named by CNN as "Asia's Most Artistic Village."
- Jagalchi Market Korea's largest fish market in South Korea since 1889 is a must-go destination for all seafood lovers out there. The market offers every type of fish and seafood you can imagine. The market is known for their female vendors, who are called "Jagalchi Ajumma", with their passionate enthusiasm in selling goods. You can also eat all the sashimi you wish for a very reasonable price.
- Huinnyeoul Culture Village Was originally a refugee settlement during the Korean War, built along the mountains and sea with white walls and blue roofs resembling splashing snow. Since 2011, it has transformed into an art village featuring murals, creative shops, and seaside cafés, earned it the nicknames "Santorini of Korea."
- Yonggungsa Temple Located in Gijang-gun, Busan, Haedong Yonggungsa Temple is the only seaside Buddhist temple in Korea, founded in 1376 by Master Naong Hyegeun. Perched on a cliff, it offers stunning views of the ocean alongside its serene temple grounds. The combination of majestic architecture and breathtaking coastal scenery makes it a unique and special destination.

#### **PYEONGCHANG**

Daegwallyeong Sky Ranch - Is a vast highland farm situated around 1,000 m above sea level. It houses over 400 cows, 100+ sheep, and dozens of horses. Visitors can enjoy tractor tours through rolling windmill fields, horseback riding, animal feeding experiences, and panoramic views from the sky deck—offering an immersive nature escape near Pyeongchang.

#### YONGIN

- Starfield Library Step into the Starfield Library, located inside the COEX mall in Seoul, and discover a dreamy space spanning approximately 2,800m². Surrounded by three towering bookshelves, each soaring 13 meters high, the library feels like a fairytale come to life
- Everland Is South Korea's largest theme park, established in 1976. The park is divided into five themed zones and features Asia's steepest wooden roller coaster, the "T-Express," a large Safari wildlife area, a botanical garden, and the Caribbean Bay water park, making it ideal for families and young visitors.

### SEOUL

- Gyeongbokgung Palace Built in 1395, is the largest and most historically significant royal palace in Korea. It served as the main palace of the Joseon Dynasty and remains a major cultural heritage site and popular tourist attraction in Seoul.
- Gwangjang Market Is one of Seoul's oldest and largest traditional markets, known for its over  $5,\!000$  shops and a wide variety of authentic street foods. Popular delicacies include mung bean pancakes, "narcotic" gimbap, and seasoned raw beef. The second floor, filled with fabrics and traditional hanbok, is a must-visit for shopping enthusiasts.



√ 6 Breakfast / 5 Lunch / 4 Dinner

### Special Cuisine:

Pork Bone Soup with Sliced Pork Fried Chicken Braised Pork Ribs In Potato Soup Pork BBQ Buffet Lobster Seafood Steamboat

Jjimdak Broiled Pork and Sauid in hot stew Pan Fried Spicy Chicken Ginseng Chicken Soup



#### **HOTEL OR SIMILAR (6 NIGHTS)**

✓ Busan TT Gupo Hotel or Similar Class

✓ Seoul Marina Bay Hotel or Similar Class

- ✓ Alpensia Holiday Inn Resort (Ski Resort) or Similar Class
- x1 Night
- x2 Nights x3 Nights

**NO OPTIONAL TOUR** 





## 精简行程

第一天 新加坡 🛪 釜山

(机上用餐)

☑ 夜宿机上

第二天 釜山

(-/午/-)

- ☑ 松岛海上缆车 (含单程)
- ☑ 甘川文化村
- ☑ 札嘎其海鲜市场
- ☑ BIFF广场
- ☑ 国际市场

第三天

釜山

(早/午/晚)

- ☑ 白浅滩文化村
- ☑ 海东龙宫寺
- ☑ 海云台天空胶囊列车

(如遇旺季等待时长,将更改搭海岸列车)

☑ 新世界Spa Land汗蒸幕

第四天

|釜山 및 首尔 🗐 滑雪度假村

(早/午/晚)

乘搭高速列车(KTX)前往首尔

- ☑ DIY韩式炸鸡体验
- ☑ 大关岭天空牧场(含喂羊&乘坐拖拉车体验)

第五天

滑雪度假村 🗐 首尔

(早/午/晚)

☑ 滑雪体验 -

自费滑雪装备和滑雪服

【 租借费- KRW 60,000 \*不包含护目镜与手套 】

- ☑ 骊州名牌折扣购物中心
- ☑ 草莓采摘体验

第六天

| 首尔 🖨 龙仁 🖨 首尔 💮 (<sub>早/-/晚)</sub>

- ☑ 星空图书馆
- ☑ 爱宝乐园(全日自由卷)

第七天

首尔

(早/午/-)

- ☑ 景福宮
- ☑ 南山韩屋村
- ☑ 人参专卖店
- ☑ 化妆品总汇
- ☑ 广藏市场
- ☑ 明洞

第八天

首尔 🋪 新加坡

(早/机上用餐)

- ☑ 保肝灵专卖店
- ☑弘大

\*\*\*\*

购物店 ★ ★ ★ ↑

✓ 人参专卖店

✓ 化妆品总汇

✔ 保肝灵专卖店

. . . . . .

## 观光景点:

## 禁山

- ◆ **甘川文化村** 像童话小村般的缤纷色彩,艺术风情,更有着亲切可人的居民们,被CNN报导称为"亚洲最艺术的村落。
- ◆ 扎嘎其海鲜市场 韩国最大的水产市场,自1889年以来是所有喜爱吃海鲜 的各朋友必定去的市场。市场除了提供各种各样的海鲜外,还能体验热情阿 珠妈的叫卖声及各式海鲜摆盘的功力,喜欢海鲜的您能以合理的价格尝试到各种各样的生食海产如生章鱼,海胆,帝王蟹等等。
- ◆ **白浅滩文化村** 原为朝鲜战争时期的难民村,依山傍海而建,白墙蓝顶如雪水飞溅般美丽。自 2011年起转型为艺术村,融合壁画、文创店与海景咖啡厅,被誉为釜山的"韩版圣托里尼"。
- ◆ **海东龙宫寺** 位于韩国釜山机张郡的一座佛寺,也是韩国唯一一座建在海边的佛寺,于1376年 由高丽恭愍王时期的王师懒翁大+师所建。傍海而居的海东龙宫寺矗立于石崖之上,仿佛在拥抱 着澎湃大海,参观壮丽寺庙的同时收获绝美的无敌海景,实属别具一格。

## 214

◆ 大美岭天空牧场 - 大关岭天空牧场是一处位于海拔约1000米高原的大型农场,拥有超过400头牛、100多只羊与数十匹马。游客可划区乘坐拖拉车观赏牧草风车田,亦可骑马远足或喂食小动物,搭配高原风光,是体验自然与农场生活的理想去处。

### 龙仁

- ◆ 星空图书馆 号称韩国首尔超浪漫「星空图书馆」巨型书架惊为天人。室内是相当宽敞的开放式空间,总面积有2800平方公尺,这间图书馆最大特色就是高达13公尺的3座大型书架,围绕著大家,彷佛走进了童话世界般美妙。
- ◆ **寰宝乐园** 是韩国规模最大的主题公园,始建于1976年。园区分为五大主题区,拥有亚洲最陡峭的木质过山车"T-EXPRESS"、大型 SAFARI野生动物区、植物园及水上乐园 CARIBBEAN BAY,适合家庭与年轻群体游玩。

## 首尔

- ◆ **景福宫** 是韩国历史最悠久、规模最大的皇宫,建于1395年,是朝鲜王朝的正宫,现为重要的 文化遗产和旅游景点。
- ◆ **广藏市场** 是首尔最古老、规模最大的传统市场之一,以超过 5000 家店铺和丰富地道的小吃而 闻名。绿豆煎饼、麻药紫菜包饭、拌生牛肉等美食尤为出名,二楼的布料与韩服也是购物爱好者 必访之地。



√ 6早餐/5午餐/4 晚餐

风味餐:

猪肉汤饭 红烧猪肉鱿鱼辣汤 烤肉自助 安东炖鸡 马铃薯猪骨汤 人参鸡汤 韩式炸鸡 辣炒鸡料理 龙虾海鲜火锅



酒店住宿(6晚)

- ✓釜山TT古坡酒店或同级
- ✓ 平昌阿尔卑西亚假日酒店或同级
- x1 晚 x3 晚

x2 晚

✓首尔海湾酒店或同级

## 全程无自费项目

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序)以确保行程顺利进行,会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响,将不予退款或更换。图片仅供参考。

## 旅游质讯 General Information

# •韩国 SOUTH KOREA •

\*\*\*\*

货币 Currency	SOUTH KOREA WON-KRW 韩币 - KRW	信用卡 Credit Card	* 许多信用卡在韩国都能通用 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used.
货币兑换率 Exchange Rate	KRW 1000 = MYR 3.30	拨号代码 Dial Code	SOUTH KOREA : +82
\$ € \¥/	1000 韩币= 马币 3.30 *Subject to currency of the day**以当天汇率为准		韩国 :+82
电压 Voltage	Voltage - 220 V 电压 – 220伏特	插座 Power Socket	2 Round Pins *Please bring a universal electric plug adapter 两个圆脚头插座 *请自带多功能插座
时差 Time Different	South Korea is 1 hour ahead of Malaysia 韩国标准时差快马来西亚时间1小时	行李托运 Luggage Allowance	Check in Luggage: 20 kg Each guest is allowed one piece of cabin baggage AND 1 laptop bag OR 1 handbag on-board. The main cabin baggage shall not exceed 56cm x 36cm x 23cm and does not weigh more than 7kg.  每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以及托运行李不超过20公斤  *Subject to change* 可屬时更改*
气候 Weather	□ Spring春季 □ Summer3 03月 - 05月 06月 - 08月 Mar to May Jun to Aug 24℃ - 10℃ 30℃ - 15℃	09. Se	utumn 秋季
飞机型号 Aircraft Type	B-738		*Subject to change**可随时更改*
Departure Da 出发日期:	ite:	Flight: 航班行程:	
Tour Fare: 团费:		Airport Tax & Fuel 机场税及燃油附加	
Tipping: 小费:		Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	
Visa: 签证:		Travel Insurance: 旅行保险:	
		TOTAL: 总数:	
A	GD Partner:		

